

Datum: måndagen den 12 februari 2007

Tid: KL 16.15

Plats: 16- 2041

Närvarande:

Daniel Löwenborg	Institutionen för arkeologi och antik historia
Jesper Ducander	Institutionen för ABM
Per Löwdin	DO
Olof Landin	Engelska institutionen
Fredrik Tydal	Engelska institutionen
Maria Svensson	Institutionen för moderna språk
Annie Mattson	Litteraturvetenskapliga institutionen
Thomas Eriksson	Institutionen för arkeologi och antik historia
Emma Nygren	Institutionen för idé- och lärdomshistoria (v. ordför.)
Hedda Söderlundh	Institutionen för nordiska språk
Petter Tistedt	Institutionen för idé- och lärdomshistoria
Georg Stenborg	Institutionen för lingvistik och filologi
Hanna Enefalk	Historiska institutionen
Marco Bianchi	Institutionen för nordiska språk (ordförande)
Markus Saers	Institutionen för lingvistik och filologi (kassör)
Sina Tezel	Institutionen för lingvistik och filologi (sekreterare)
Henrik Berg	Centrum för genusvetenskap/Arkeologi och Antik historia

- §1 Öppnande av möte  
Ordförande, Marco Bianchi, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §2 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes.
- §3 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes.
- §4 Val av justeringsperson tillika rösträknare  
Hanna Enefalk.
- §5 Godkännande av kallelse  
Kallelsen godkändes.
- §6 Val av representanter  
a) Två representanter i Språkvetenskapliga fakultetens SALT- referensgrupp.  
Valberedningen föreslog Chad Henderson från Engelska institutionen och Mattias Nilsson från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet godkände valberedningens förslag.  
b) Suppleant i Språkvetenskapliga fakultetens rekryteringsgrupp.  
Valberedningen föreslog Boglarka Straszter från Institutionen för moderna språk. Mötet godkände valberedningens förslag.

- c) Representant i Historisk-filosofiska fakultetens jämställdhetsgrupp.  
Valberedningen föreslog Katarina Båth från Litteraturvetenskapliga institutionen. Mötet godkände valberedningens förslag.
- d) Doktorandrepresentant i Språkvetenskapliga fakultetens remissgrupp för styrning och samordning av UU:s IT-verksamhet.  
Valberedningen föreslog Carina Johansson från Institutionen för nordiska språk. Mötet godkände valberedningens förslag.

§7 Meddelanden

a) HDR:s styrelse

Markus Saers meddelade att HDR har genom en skrivelse gjort de ansvariga som har hand om säkerhetsfrågorna i Karin Boye biblioteket uppmärksamma på brandsäkerheten. De har sett till att det blir ordentliga utrymningsvägar nu.

Vidare har vi ansökt om verksamhetsbidrag (10 000 kr) för doktorandsymposiet men kåren beviljade inte denna summa på grund av policyförändring från kårens sida.

Marco Bianchi meddelade att han kommer att skriva till utbildningsledarna och be om ett möte med de nyantagna doktoranderna.

b) HDR:s valberedning

Daniel Löwenborg och Georg Stenborg meddelade att årsmötet börjar närma sig och att de kommer börja skicka ut förfrågningar och att de gärna vill att alla inventerar sina institutioner och får fram lämpliga personer som kan engagera sig på fakultetsnivå.

c) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden:

Hedda Söderlundh meddelade att det inte varit några stora doktorandfrågor utan att fokus varit på den strategiska planen och att man tagit fram riktlinjer för den. Mötet kom överens om man tillsammans med Hedda ska ha ett möte med institutionsrepresentanter för att diskutera detta vidare.

d) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden:

Mattias Hessérus meddelade att det inte varit många doktorandfrågor men att han haft möte med studiebevakarna. Vidare meddelade Mattias att huvudfrågan under mötena är fakultetens ekonomi.

e) Doktorandnämnden

Marco Bianchi meddelade att biblioteksstyrelsen har tillsatt en arbetsgrupp som ska se över hur man ska sköta Carolina i framtiden och att Andreas Weiderstam som är studentrepresentant fått lyssna på våra synpunkter. Han ska verka för att finansieringssystemet ses över.

En annan punkt som togs upp är CC- Stipendiat. Det handlar om doktorander från Kina som inte har samma anställningsvillkor som svenska doktorander och att man kämpar för att de ska ha samma villkor som svenska doktorander.

f) KVDU

Henrik Berg meddelade att HDR är välrepresenterat medan SDR och TDR inte är det.

g) Områdesnämnden

Henrik Berg meddelade att man mest arbetar med de ekonomiska problem och de tomma lokalkostnaderna. Ett annat stort problem är handlingar, dagordningar och annat som kommer sent. Detta gör att man inte har tillräckligt med tid till att förbereda sig.

h) Forskarutbildningsnämnden

Maria Svensson meddelade att man har diskuterat hur man ska hitta en princip för den pedagogiska kursen eftersom det ser väldigt olika ut från institution till institution.

Den andra huvudfrågan har varit Bolognaarbetet och forskarutbildningsnivån. Var den avancerande nivån kommer att hamna och var ansvaret kommer att ligga.

i) Jämställdhetsgruppen

Inga meddelanden.

j) Bolognagrupperna

Inga meddelanden.

k) Doktorandombudsmannen

Inga meddelanden.

l) Institutionerna

Inga meddelanden.

m) SALT

Inga meddelanden.

n) Självvärderingsgrupperna.

Marco Bianchi meddelade att man från och med den 15 februari kommer att börja granska forskningen. Mellan den 7-11 maj, vecka 19, kommer panelerna att titta på våra institutioner och vara närvarande.

o) Övriga meddelanden.

Inga meddelanden.

§8 Doktorandnämndens verksamhetsplan 2007/2008

Marco Bianchi meddelade att idén med verksamhetsplanen är att vi ska kunna påverka vad som finns på den allra högsta nivån när det gäller doktorander vid UU. Doktorandnämnden vill gärna ha förslag från råden. De vill ha svar senast 19 april så det är gott om tid att titta på den.

§9 Uppsala studentkårs utbildningspolitiska program

Vi gick igenom bilagorna under mötet och kom överens om att vi tillstyrker de redaktionella ändringarna.

§10 HDR:s skrivelse om läsplatser på Carolina

Jesper Ducander, som är doktorandrepresentant i nämnden, har tillsammans med Georg Stenborg formulerat en skrivelse angående läsplatserna på Carolina. Vi gick igenom skrivelsen under mötet och kom överens om att vi ser över skrivelsen en gång till.

§11 Årliga utvecklingssamtal för doktorander

Marco Bianchi meddelade att det i doktorandnämndens verksamhetsplan står att alla doktorander ska ha utvecklingssamtal med prefekten om man så önskar. Under mötet kom det fram att många doktorander inte känner till att denna möjlighet finns.

§12 Vårterminens mötestider

Mötet fastställde datum och tid för vårterminens HDR-möten:

Nästa möte äger rum fredagen den 30 mars 2006 kl. 13.00.

Årsmötet äger rum den 14 maj kl. 13.00.

§13 Mötet avslutades av ordförande.

Uppsala, 7/3-07

Ordförande  
Marco Bianchi

Vid protokollet  
Sina Tezel

Hanna Enefalk  
Justeringsperson